
Protokoll årsstämma Hummelstads vatten- och avloppsförening 9/4 2023  

Närvarande: Gunna Frisk, Per Karlsson, Allan Halvarsson, Kent Molin, Leif Pettersson, Anders Bäckmark, Mats Jansson, 
Magnus Wirsén, Ing-Marie Wirsén, Kåke Bäckmark, Katarina Bäckmark, Bernt Johansson, Annika Johansson, Carin Skoog 
 

1. Kåke hälsade alla välkomna och öppnade årsstämman 

2. Till ordförande valdes Kåke Bäckmark och till sekreterare valdes Carin Skoog 

3. Stämman godkände röstlängden 

4. Till justerare valdes Leif Pettersson och ordförande Kåke Bäckmark 

5.  Stämman befanns vara behörigen utlyst 

6. Dagordningen fastställdes 

7. Stämman godkände styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 

8. Resultat och balansräkning fastställdes och stämman beslutade att överföra resultatet 
till räkenskapsåret 2023 

9. Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för år 2022 

10. Stämman beslutade att arvode till styrelsemedlem är 0 kr samt att arvode till 
anläggningsskötare är avgiftsbefrielse, motsvarande vatten- och avloppsavgiften (7200 
kr) 

11. Stämman beslutade att bifalla styrelsen förslag om en höjning av vattenavgiften med 
500 kr till 1700 kr för år 2023 

12. Stämman beslutade att bifalla styrelsen förslag om en höjning av avloppsavgiften med 
500 kr till 5500 kr för år 2023 

13. Stämman beslutade att antalet styrelsemedlemmar ska vara en ordförande, fem 
styrelsemedlemmar samt en suppleant 

14. Kåke Bäckmark omvaldes till ordförande ett år 

15. Till styrelseledamöter valdes Mats Jansson på två år samt Kent Molin på två år 

16. Till ny suppleant valdes Christian Larsson på ett år 

17. Till revisor valdes Ann-Kristin Nyberg 

18. Till anläggningsskötare 2023 valdes Kent Molin, Mats Jansson, Allan Halvarsson 

19. Till valberedning omvaldes Anders Bäckmark (sammankallande) samt Leif Pettersson 

20.  Stämman beslutade att arbetsdagarna år 2023 blir 13/5 klockan 13:00 samt 14/10 
klockan 13:00 

21. Stämman beslutade att låta föreningen kvarstå som ekonomisk förening och inte bli 
samfällighetsförening eftersom det medför ökade kostnader i form av moms 

22. Som övrig fråga meddelade Bernt Johansson att räkningarna skickas ut efter mötet 

23. Stämman avslutades 

 

Justeras: 


